

Title (en)

Recessed electrical apparatus like socket, dimmer or the like

Title (de)

Elektrische Unterputzeinrichtung, wie Steckdosen, Dimmer oder dergleichen

Title (fr)

Installation électrique encastrée du genre prise électrique, gradateur ou analogue

Publication

EP 1085630 A2 20010321 (DE)

Application

EP 00110233 A 20000518

Priority

DE 29916178 U 19990914

Abstract (en)

The electrical device has a cover (11), a flush-mounted device socket (19) and a flat switch module (26) mounted on its rear to interrupt a connected high voltage conductor. The size of the switch module in plan view is smaller than the horizontal cross-sectional area of the socket and the switch module can be operated from outside when the device is flush mounted.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine elektrische Unterputz-Einrichtung wie Steckdose, Dimmer oder dergleichen, mit einer Abdeckung 11, einem Unterputz-Einrichtungssockel 19 und mit einem rückseitig an diesem befestigbaren flachbauenden Schaltermodul 26 zur Unterbrechung 27 eines anzuschließenden L-Leiters, wobei die Größe des Schaltermoduls 26 in Draufsicht kleiner als die horizontale Querschnittsfläche des Unterputz-Einrichtungssockels 19 ist, und wobei das Schaltermodul 26 bei eingebauter Unterputz-Einrichtung von außen betätigbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7

H02G 3/18; H01R 24/08; H01R 13/70

IPC 8 full level

H01R 13/70 (2006.01); **H01R 24/08** (2006.01); **H02G 3/18** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01R 13/70 (2013.01)

Cited by

EP2720325A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 1085630 A2 20010321; EP 1085630 A3 20040107; EP 1085630 B1 20050406; AT E292851 T1 20050415; DE 29916178 U1 19991223; DE 50009968 D1 20050512

DOCDB simple family (application)

EP 00110233 A 20000518; AT 00110233 T 20000518; DE 29916178 U 19990914; DE 50009968 T 20000518